
ACTA

XIV Assemblea de la BioregióNord de la Cooperativa 
Integral Catalana
 
1 i 2 d’abril
Som Comunitat (la Torre dePujarnol).
 
En aquesta ocasió l’Assemblea, tal com es va decidir en la darrera a Arbúcies, ha tingut lloc en 
format de cap de setmana en un escenari incomparable —i ja en primavera— com el de la Torre de 
Pujarnol, on es desenvolupa el projecte de Som Comunitat, actualment amb 12 persones convivint-
hi. Per bé que dissabte va fer un dia rúfol, diumenge vam poder fer l'assemblea a l'era i, durant els 
dos dies, vam estar molt ben alimentats, amb un excel·lent arròs amb verdures dissabte (a més 
d'unes creps amb xocolata per berenar) i una fabulosa fideuà diumenge. També, vam poder gaudir 
de la presència d'un nodrit grup de criatures i vam poder conèixer la Nura, la preciosa filleta de 
n'Aina i en Vadó.

Valoracio de quòrum

Rebosts convocats per ordre alfabètic acordat (llista SCADI)

Rebost Assistència Delegació

Amarant la Terra No assisteix No delega

Ca l'Aulet No assisteix Delega en Iluro; si Iluro no 
assisteix, delega en 
l'Assemblea.

Alt Ter No assisteix Delega en La Plaça

Ripoll No assisteix Delega en Amarant la Terra; si 
aquest no assisteix, s'absté.

Som Pujarnol Present.

L’Arn Visita Es compta com Som Pujarnol, 
ja que es fusionaran.

Hortsavinyà No assisteix Delega en l'Assemblea

Iluro No assisteix Delega en l'Assemblea

La Plaça Present

Nalur No assisteix Delega en Som Pujarnol

Natur-Consum No assisteix No delega (no respon)

Selvatge No assisteix Delega en l'Assemblea

Xino-xano No assisteix Delega en La Plaça
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Resum

• 12 rebosts convocats.
• 2 rebosts presents.
• 7 rebosts absents deleguen.
• 3 rebosts absents no deleguen

Assistents

Membres de rebosts: Montse, Raul, Txantxito, Rosa, Lemur, Carles, Marta, Aina, Vadó, Sabina, 
Xavier, Anna, Sergi, Dídac (14)
Membres de comissions (que no son membres de rebost): cap.
Visitants/nouvinguts: Vincenz, Estel, Josep Ramon.

Conclusions

El dissabte tècnicament hi va haver quòrum, ja que hi havia 14 persones membres de rebosts 
presents i es van convocar 12 rebosts.
El diumenge baixà la participació i no hi havia quòrum.
Tots els rebosts convocats han assistit o delegat, excepte 3.

Cal revisar aquest sistema, o be el compromís de participació dels rebosts que no assisteixen i 
no volen delegar, o que no assisteixen i no responen.

No s'ha pres cap decisió com a assemblea legítimament constituïda
       

Assignacio de rols

Pren acta: Xavier.
Dinamitza: Vado.
 
Dissabte 1 d'abril
 Inici: 12:00 h.

Roda de presentacions. En Josep Ramon, nouvingut, ens explica que ha participat a la creacio, fa 
uns mesos, de l'Associació de Productors Ecològics de Girona. L'associació inclou una vintena de 
productors Es destaca la figura d'un tècnic que assessora i fa el seguiment dels productors, que han 
de tenir el segell CCPAE. Estan molt interessats a enxarxar-se amb nosaltres.
Es presenta l'Estel (Tortellà); vol vincular-se a projectes comunitaris i conèixer millor la CIC.

 

1.  Valoració i acords a prendre sobre la Permanent global de la CIC del 
20 de març (pressupostos). 

 
Es fa lectura d’una part de l’acta d’aquesta assemblea permanent, especialment pel que fa a temes 
que ens afecten: pressupost bioregional, gestió de les eines cooperatives i descentralització 
bioregional (vegeu l'acta en aquest vincle: https://drive.google.com/file/d/0Bzvgix-
6jn8saUN1SVRxdDRCcDQ/view?usp=sharing).
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A l'assemblea es va decidir que es tancarien els pressupostos a la trobada de planificacio de 
comissions del 27 de març. Finalment, en aquesta trobada de planificació tampoc no es van tancar. 
És possible que es tanquin a l'assemblea permanent del 24 d'abril o que es convoqui una assemblea 
extraordinària al juliol. El motiu principal de la dificultat de tancar els pressupostos és la previsió de
dèficit pressupostari. Les causes del dèficit són diverses, pero una d'important, i segurament 
definitiva, és que no s'inclou una previsió d'altes per al 2017 i, en canvi, sí que s'hi inclou la previsió
de baixes. Entre les causes de no incloure la previsió d'altes és que fins a la permanent d'abril no 
s'aprovaran els nous criteris d'acceptacio d'altes, la qual cosa permetrà reactivar-les.

L'assemblea permanent global fa una crida a les bioregions perquè vagin decidint quines comissions
del nivell global creuen que cal continuar mantenint.

Hi ha un debat sobre com generar recursos i decréixer en euros. Hi hauria com dos models: 
projectes externs-microempreses (autofinançament) / assignacions internes, o bé un model mixt que
necessita d’un fons comú.

Tanmateix, hi ha d’haver continuïtat. Es posa l’exemple del que va passar amb l’assumpció de les 
eines cooperatives, que al final s’ha vist que no es podia tirar endavant sense una persona que s’hi 
dediqués amb assignació. Aquest, doncs, seria un possible camí quan es veu que des de la 
voluntarietat no es poden tirar endavant les tasques necessàries.

No es veu clar que el 100% de l’economia de la CIC provingui dels socis autoocupats.

Es comenta que fóra molt important organitzar els productors a nivell gremial (no s’entra en 
competència, hi ha transparència, poden assumir feines per al comú...). 

També, vam estar d'acord que si es posen en marxa sistemes mutualistes seria millor que fossin 
gestionats per cada gremi.
 
A la bioregió estem creant una xarxa de suport mutu. Venim d’un sistema que ens ha creat 
dependències i malestar, que ve condicionat per les normes dels diners i per les de la presa 
decisions. La idea és poder guanyar-se la vida dintre de la xarxa bioregional. Hem de decidir com 
ens organitzem: amb gent alliberada (que cal sostenir perquè fa tasques per al comú) i la gent que fa
o vol fer coses.

L’acord per a una assignació qualsevol es podria decidir que fos temporal, en base a objectius, 
durada, etc.; que es pugui renovar o que sigui rotatòria. Per altra banda podem donar suport als 
projectes un cop avaluats i validats i fer-los saltar pel Trampolí bioregional (microempreses), amb la
idea de crear autoocupació i xarxa.

Una primera tasca fóra la creació d’un grup d’avaluació i dinamització de projectes, que seria com 
una comissió de projectes productius, amb la funció de rebre les peticions de projectes; per 
exemple, si en considera que s’ha de promoure un projecte es podria convocar tothom per veure 
com avalar-lo econòmicament, bé directament via microavals, bé presentant-lo davant d’entitats de 
crèdit (com Coop57).

Una assignació ha de ser temporal i revisable. Com se sosté? Quotes,aportacions, recursos 
globals...?
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Pel que fa a l’assumpció de les eines cooperatives (proposta Elleflânea aprovada per la Bioregió 
Nord) es proposa de veure’l com un projecte productiui que es pugui autofinançar, per manera que 
la persona que ho porta, amb el suport inicial del pressupost de la BRNord (i/o també de les altres 
bioregions), pugui tirar-ho endavant. Es veu com un nou exemple del model cap al qual volem anar.
 

2.  Traspàs de tasques i delegació del càrrec de portaveu de la Bioregió
Nord. 

Rakel ens ha fet arribar aquest document:

https://bioregionord.sandcats.io/grain/QwDjibAmzRJPAdNqoxFG3H/files/DOCUMENTS_BIORE
GIO_NORD/tasques%20coordinador.pdf

No totes les tasques esmentades en el document són de portaveu bioregional. Entenem que les 
d’assistència i dinamització són relacionades amb coordinació (i això ho haurà de tractar la nova 
Comissió de Coordinació Global Confederal, que es proposa [vegeu-ho més avall, al punt 5.5]) i 
que cal assumir els temes relacionats amb les adreces de correu-e i llistes de correu de la bioregió:
 

• La llista de correu bioregional ja l’assumeix Sabina.
• S’acorda que l’adreça de correu-e de comunicació@cooperativaintegral.cat, des d’on Xavier

envia els ordres del dia i les actes de les assemblees a la llista de correu bioregional sigui 
subscrita a la llista i no sigui moderada (per poder enviar amb celeritat i eficiència els 
missatges esmentats).

• La llista de comissions no és moderada, amb què no cal, ara mateix, fer cap tasca concreta. 
Cal veure quines dificultats de recepció s’han produït i, si cal, unificar-hi les adreces amb la 
llista creada de googlegroups.

• La llista d’acollida: si la porta la Marta, ja es veurà qui la portarà quan s’iniciï l’acollida a la 
BRNord.

• Adreça de correu-e general de la bioregió. Vadó, que en té claus (i fa temps que no hi veu 
activitat) les passarà a Xavier Borràs perquè se'n pugui fer càrrec.

3.  Qui administrarà la llista 
horitzontalitat_i_transparencia@googlegroups.com

Es posposa el punt (no hi són les actuals administradores).
 

4.  Debat sobre proposta de creació de microempreses. (debat 60'): 

https://drive.google.com/file/d/0B1Rv-v83Kmx6QUFlYnlfRkJlQUU/view.

Vadó comenta que el document pot enriquir-se fins aconseguir un model extrapolable. 

Es treballarà en aquest pad: http://free.primarypad.com/p/Model_de_microempreses.
          

5. Sistema econòmic de la CIC

5.1. Primera reunió feta el 8-02-16 a Aurea Social. 
https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sbUNrSkRxVi1ucXc.
5.2. Properes reunions del GT Sistema econòmic. 
5.2.1 A la BRSud a Vilafranca del Penedès.
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5.2.2 A la BRNord a (Cardedeu, Sant Celoni,...?)
5.3.  Balanç econòmic a la CIC 2016: https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-
6jn8sTk5pcmxSUUhRNEU.

5.4. Proposta d'oficina d'empoderament

https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sTXFKV3FOVWRwNkk.

Es llegeix la proposta i se la valora com de gran abast. Hi ha elements comuns amb la proposta de 
microempreses. Cal continuar treballant-ho.

5.5. Proposta de Coordinació Global Confederada

Vegeu: https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sdTVRQUktQ1B1RkU.
 
La proposta cal madurar-la amb les bioregions, però sembla que es veu clar que igualment caldrà 
una persona o persones amb assignacions per fer tot un seguit de tasques que ningú més no pot fer a
nivell de Coordinació a partir del mes de maig.
 
Els portaveus haurien de fer de pont informatiu i han de poder accedir a tota la informació i 
documentació de les comissions globals/confederals. Hi haurà d’haver una persona que guardi les 
claus i revisi la informació periòdicament; és una tasca de seguiment, observació i transmissió de la 
informació. En el cas que calguin desplaçaments, seran coberts pel global (per bé que també es 
podria participar virtualment).
  
Per poder resoldre el buit que es crea a Coordinació (no hi quedarà ningú a partir del’abril), des de 
la Bioregió Nord llancem la proposta de Coordinació global confederada (vegeu el document més 
amunt) que es pugui aprovar ja a la permanent d’abril (es consensuarà via Telegram i s’enviarà a la 
Bioregió Sud perquè ho aprovi a la seva assemblea del dia 8 d’abril i presenti l’acord a l’assemblea 
permanent de la CIC d’abril).

Aclariment important sobre el procediment, ja comentat en l'assemblea: tal com es conclou a la 
valoracio de quorum, a l'inici d'aquesta acta, no s'ha pres cap decisio com a assemblea legitimament
constituïda. Aquesta proposta és una mesura d'urgència per resoldre el buit actual a la Comissio de 
Coordinacio global i els presents en l'assemblea hem acordat com a col·lectiu de la bioregio nord 
promoure aquesta proposta. Per a guanyar suport hem decidit esmenar la proposta original que 
tractem aqui, enviada per la Bioregio Sud, amb la qual principalment estem d'acord, i quan es tanqui
l'acta, i els documents que s'hi inclouen, des del grup telegram d'horitzontalitat i transparencia 
convocarem tots els membres del grup perquè la revisin i ens comuniquin si estan d'acord o 
s'oposen a la nostra versio esmenada de la proposta. Posteriorment, s'inclourà a la proposta la 
descripcio del suport real que haguem recollit per compartir-la amb la Bioregio Sud.

Proposta esmenada:

Proposta de redefinició [de la Comissio de Coordinacio Global de la 
CIC]

                        
Aquesta proposta preten adaptar la Coordinació Global a la nova situació d’una CIC més diversa i 
que es comença a empoderar i organitzar des del territori.
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Comissió de Coordinació Global Confederada

Membres de la Comissio

• 2 portaveus bioregionals que siguin membres de la comissió o grup de coordinació 
bioregional, elegits per cada bioregió per participar en aquesta comissio.

Tasques de la Comissió

• La tasca principal de coordinació no és dirigir ni organitzar. La coordinació confederada ha 
d’acompanyar, facilitar i reforçar l’acció de les diferents bioregions de la CIC.

• Mantenir eixos d’organització, econòmic i GARC.
• Estudiar i implementar millores sobre metodologia de presa de decisions (condicions de 

quòrum, gènere, delegació, veu, revocacions, ordre del dia, actes, foment de la participació a
l’Àgora, planificacions de comissions, revisions de pressupost, dinamització permanents, 
etc...)

• Coordinar JJAA quadrimestrals (una a cada bioregió), com a motor d’enxarxament i 
coordinació entre bioregions.

Format i caracteristiques de les reunions de la Comissió

• 2 o 3 reunions virtuals al mes, a criteri de la Comissió.
• Una reunió presencial al mes pel cap baix.
• Reunió itinerant (una vegada a cada bioregió).

   
Compromisos dels membres de la Comissió

• Compromís mínim dels portaveus coordinadors per un any.
• Període de transició de 2-3 mesos per traspassar a un nou portaveu coordinador (inclòs en el 

periode d'activitat).
• Participar en les reunions de la comissió [punt afegit].
• Ús del Grup de Telegram (o qualsevol altre mitjà eficient i segur per compartir missatges en 

temps real, documents, …).
• Ús obligatori de correu @cooperativa.cat i correu xifrat, per compartir documentació 

sensible.
• Realitzar aquesta tasca al servei de la bioregió que l'ha elegit com a portaveu, mantenint-la  

adequadament informada i transmetent a la comissio els mandats de l'assemblea de la seva 
bioregio que correspongui.

Drets  dels membres de la Comissió

• Accés total a documentació CIC i a la cogestió d’eines per les quals estiguin empoderades.
• Rebre cobertura del pressupost global de la cic per a despeses de transport a les reunions.

Si s'aprova aquesta proposta, una de les tasques urgents d'aquesta comissió serà fer el possible 
perquè les tasques bàsiques que es feien fins ara des de la Comissió de Coordinació es continuïn 
fent. Com que el que es proposa és que els membres de la comissió no rebin assignació pel fet de  
ser-ne i, alhora, es reconeix que per garantir la realització d'aquestes tasques pot ser necessari que 
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les faci algú que rebi assignació, la comissió pot proposar que algunes tasques passin a realitzar-se 
des d'una altra comissió, nova o ja existent.

Criteris de reconeixement d'una nova bioregió

    
Per la importància de la proposta anterior —principalment perquè implica que els membres de la 
Comissio de Coordinacio Global Confederada tindran accés a totes les dades de la CIC—, cal que 
les bioregions acordin quins són els requisits per a reconèixer una nova bioregió
    

1. Cada nucli que vulgui formar part d'una nova bioregió ho ha de comunicar oficialment a 
l'assemblea de la bioregió a la qual estava adscrit.

2. Per formar una bioregió caldrà l’acord, pel cap baix, de tres nuclis.
3. Cal que la nova bioregió disposi d'una metodologia de presa de decisions i un Pla 

organitzatiu consensuat.
4. Que la bioregió tingui el compromís de treballar amb el model de la CIC. 
5. Que la bioregió accepti aquests criteris de reconeixement d'una nova bioregió.

 
Aquesta proposta s'afegira a la proposta anterior pels mateixos motius —urgència— i en les 
mateixes condicions (suport dels presents). La urgència en aquest cas és tenir uns criteris mínims de
reconeixement d'una nova bioregió per evitar que qualsevol grup s'autoafirmi unilateralment com a 
bioregió. De moment no hi ha cap criteri consensuat entre bioregions.
 

5.6.  Proposta BRSud per dur punts a l’Ordre del Dia de les assemblees 
globals

https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sN3VxMUEwRTRydTQ.

[No s'entén el punt.]

5.7.  Proposta de criteris acceptació de moneda social a Gestió 
Econòmica

https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sbEd0SE10dFR2STg.

No s'ha tractat el punt per manca de temps. Es posposa.

5.8.  Proposta de reducció d’aportacions de socis autoocupats:

https://docs.google.com/document/d/1tdQ_BM2sV38Bct3p6ufKFwfBU55HUDK0hI-
Zmq1ZBYQ/edit5.9.

Proposta d'empoderament del territori des de les ecoxarxes: 
https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sSVNjdzNxNGlDU00.

No s'ha tractat el punt per manca de temps. Es posposa.
 
14:00 Dinar
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6.  Decidir si la Bioregional Nord vol participar a la Fira del Congrés 
sobre Moneda Social

https://symposium.uoc.edu/event_detail/3642/detail/iv-conferencia-internacional-de-monedas-
sociales-y-complementarias_-dinero-conciencia-y-valores-par.html.
 
S’ha de veure d’evitar no solapar els discursos. Hi participaran Piquete, Roger, Jordi Flores, Dídac 
Costa, Sebas…, en conferències i tallers. Encara s’està acabant de decidir.
 
Es planteja si es fa un taula conjunta (o dues) amb els productes que s’ofereixen a la CAC. La CIC 
tindrà una taula.
 
Es proposa de fer una convocatòria via CAC durant la ruta d’abril.
 
No queda clar, encara, si s’acceptaran totes les monedes (fora del CES i del’IntegralCes), per bé que
el criteri
 
En Sergi ens comenta que l'acceptacio de monedes dependrà, en principi, de cada taula. Tot i que 
per la naturalesa de la trobada es desitjable que totes les taules acceptin totes les monedes de les 
comunitats d'intercanvi convocades. Una solució per a tancar els cercles de cada moneda, per tal 
que totes puguin retornar als eu origen es que totes les comunitats d'intercanvi convocades tinguin 
el compromís d'actuar com a canviadores de monedes pels seus productors que assisteixin a 
aquestes fires; com a comunitats d'intercanvi convocades en aquesta fira anual itinerant, es més facil
que sigui l'organització de cada comunitat qui pugui tancar el cercle amb el retorn de les monedes 
rebudes a cada comunitat d'origen.
  

7.  Descentralització de la CAC. Punt en què es troba

https://drive.google.com/file/d/0Bzvgix-6jn8sLXVPYWFKa29HUnc/view?usp=sharing.

Aquest punt s'ha tractat dins el punt 4, sobre microempreses cooperatives. Concretament, com a 
exemple per veure com es podria gestionar la CAC, o la futura la CAB Nord si es considerés el 
servei d'un projecte avalat per la bioregió. S'ha exposat una valoració aproximada: si amb el suport 
bioregional s'aconsegueix que el volum de distribució de la CAB Nord  es mantingui per sobre dels 
2.000 kg mensuals, la CAB Nord  pot generar ingressos per cobrir una o dues assignacions sense 
modificar els parametres econòmics actuals (cost transport: 18 cc/kg, fons despeses: 5% sobre 
l'import de les comandes, despeses transport: 21 cc/km).

El punt s'ha de continuar treballant ja que la CAC està fent una crida per rebre seguiment i suport 
desde la Bioregió Nord, per tal de formar l'equip CAB Nord. 
       

8.  Proposta d'edició de la revista bimensual en paper i web Lo 
Comunal, per a la revolució integral

https://drive.google.com/file/d/0Bzvgix-6jn8sUjRZd0dEWHlxN3c/view?usp=sharing.
 
Es fa una comparativa a tall d’exemple entre el projecte de Lo Comunal i la proposta del Trampolí 
(microempreses) i es veu com a viable que s’hi puguin implicar les bioregions, si es compleixen els 
requisits, per ajudar a aconseguir-ne la viabilitat.
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Per fer això caldria unes persones que es poguessin dedicar a la tasca d’avaluar i fer els informes 
pertinents.

En tot cas, com a prova pilot, l'equip de Lo Comunal podria mirar d'adaptar el seu projecte a una 
microempresa.

9.  Funció dels portaveus. (definició i decisió 30')

https://drive.google.com/open?id=0Bzvgix-6jn8sQnpZbUtNaDJadmc.

El punt es posposa, per bé que hi ha acord que la funció és simple: ser el portant de la veu de les 
assemblees.

19:00 Cloenda
 

Diumenge 2 d’abril
 Inici: 11:00 h.
 

10. Continuació de la tasca del GT Visió i Valors.  (decisió 60')

Es posposa el punt ja que no hi ha ningú del grup de treball.
 

11. Descentralització.

11.1 Pel que fa a les eines.
11.2 Pel que fa a la presa de decisions. Trobareu els documents pertinents en aquest vincle:

https://bioregionord.sandcats.io/shared/8fzMJ5L-C_fEri_Puye1yFv-
o7bBrfDyGT6CA81FQcj/files/DOCUMENTS_BIOREGIO_NORD/.
 

• Eines cooperatives

Pel que fa a l’assumpció de les eines cooperatives (proposta d'Elleflâne aprovada per la Bioregió 
Nord el 26 de febrer, presentada a la permanent del 20 de març i a la trobada de Planificació del 27 
de març, amb el suport, també, de la Comissió de Comunicació Confederal, on s'integraria Elleflâne
a nivell organitzatiu) es proposa amb el suport inicial del pressupost de la BRNord (i/o també de les 
altres bioregions de forma compartida quant a l'assignació), pugui tirar-ho endavant. 

A llarg termini es podria abordar com un projecte productiu i que es pugui autofinançar (caldria 
consensuar amb les altres bioregions el Pla de Viabilitat perquè, a l es pugui autofinançar de mica 
en mica). Es veu com un nou exemple del model cap al qual volem anar de microempreses 
cooperatives.

Des de la Bioregió estem d’acord que es tirin endavant les eines cooperatives que ja va assumir 
Elleflane i demanem d’activar per a això el pressupost que se’ns va atorgar i que no hem fet servir 
(si encara està disponible). 
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Es tracta d'un servei comú amb suport de les tres bioregions o bé d'un servei comú que es fa des 
d’una bioregió, sempre amb el suport de la Comissió de Comunicació. Per bé que a l’inici el 
cost/assignació es pot repartir entre les bioregions, assumir-se des d’una bioregió o des del global, 

Nota: en tot cas, sigui com sigui que es resolgui aquesta qüestió, hi ha un deute pendent amb 
Elleflâne per la feina que va fer durant tot el mes de març i que s'ha d'assumir des del comú amb la 
fórmula que sigui, però que no es pot allargar més.
 

• Acollida d'autoocupats

A la Bioregional Nord,  a partir de les dades que ens forneixin Marta i Raquel, es podria iniciar un 
Pla de viabilitat pel que fa a la gestió econòmica bioregional (altes/seguiment) si hi ha gent 
interessada a portar-ho endavant com a projecte promogut des de la Bioregió. 

Som Comunitat estaria disposat a assumir-ho (fins i tot amb un despatx a Banyoles pel cap baix un 
dia a la setmana). Cal aclarir com es treballarà el sistema econòmic bioregional (amb quina eina 
jurídica), per bé que ja es podria començar a treballar sense tenir-ho tot resolt, amb què caldria 
seguiment i formació, amb base a un equip (que a la llarga es podria autofinançar).

Es començarà a presentar una proposta el pròxim mes d’abril.
 

12. Proposta de definició de NAL: grup amb assemblea horitzontal, afí i 
geolocalitzat

https://drive.google.com/file/d/0B1Rv-v83Kmx6WHNqZWhVVkNBNjg/view.
 
NAL (nucli d’acció local): grup afí assembleari autogestionat i geolocolitzat de la CIC.
 
[Punt a ratificar en la pròxima assemblea.] 

13. Proposta d'integració del col·lectiu Engremia't en la nostra 
estructurabioregional

14. Com vehiculem projectes que no estan geolocalitzats a la BRGNord 
com ésel cas d'Engremia't.

 
S’avalua que pot participar com a projecte comú o comissió (com la CAC bioregional, etc.).
 
[Punt a ratificar en la pròxima assemblea.]
 
Aclarir si s’ha constituït el grup de treball i ja s’ha generat alguna documentació o proposta.
 
https://drive.google.com/file/d/0B1Rv-v83Kmx6QTVYSE1XYmpyb2c/view.
 
14:00 h Dinar
 
 [Cal decidir quant i on es farà la pròxima assemblea bioregional el mes d'abril/maig. S'accepten 
propostes.]
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